
Protokół Nr XXXVI

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2020 roku w zdalnym 

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy 

wykorzystywaniu środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa.

Ad. 1    

Pani Beata Gajek - Dyl – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonała otwarcia 

sesji, stwierdziła quorum i powitała zebranych. 

Ad. 2

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 grudnia 2020 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2020-2031 – 
projekt nr 315/20,
b)  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2020  rok  –  projekt  
nr 316/20,
c) ustalenia wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 2020  – projekt 
nr 317/20,
d) dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców – Grupa 5, 6, 7, 8, 9 na terenie gminy Staszów – 
projekt nr 314/20, 

e)  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców – Grupa 2 gmina Staszów: dla miejscowości: 
Wiązownica  Duża,  Wiązownica  Mała,  Wiązownica  –  Kolonia,  Smerdyna  –  projekt  
nr 313/20, 

f) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego 
nieruchomości gruntowej – projekt nr 310/20, 
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g) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  prawa 
własności  nieruchomości oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości  – projekt  
nr 311/20, 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 
Staszów, w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 312/20. 

5. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres między sesjami. 

6. Zamknięcie sesji. 

Uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Beata Gajek - Dyl poddała pod 

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 19 radnych). 

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 23 grudnia 2020 r. i przyjęli go jednomyślnie 

(obecnych było 19 radnych). 

    Ad. 4 a     

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2020-2031 – 

projekt nr 315/20. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/314/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b    

Pani  Henryka  Skowron  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian 

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2020 rok – projekt nr 316/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/315/2020

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c    

Pani  Henryka  Skowron  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   ustalenia  wydatków 

budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 2020  – projekt nr 299/20.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/316//2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d  

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i  Gminy Staszów odczytała  projekt  uchwały  

w sprawie  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców – Grupa 5, 6, 7, 8, 9 na terenie gminy Staszów – 

projekt nr 314/20. 

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/317/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e  

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem w sprawie  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców – 

Grupa 2 gmina Staszów: dla miejscowości: Wiązownica Duża, Wiązownica Mała, Wiązownica – 

Kolonia, Smerdyna – projekt nr 313/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/318/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f  

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowej – projekt nr 310/20.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/319/2020

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 g

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  prawa  własności  nieruchomości  oraz  prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości – projekt nr 311/20.

Po zapoznaniu z projektem głos zabrał radny Tomasz Otrębski  zapytał  o możliwy zakres 

działalności zagospodarowania terenu pod działalność gospodarczą, o którym mowa w projekcie 

uchwały.

Burmistrz  Leszek  Kopeć  odpowiedział,  iż  teren  znajduje  się  na  obszarze  nieobjętym 

obowiązującym  miejscowym  planem  zagospodarowania  przestrzennego,  wobec  czego  zmianę 

sposobu  jego  zagospodarowania  należy  ustalić  drogą  decyzji  o  warunkach  zabudowy  

i zagospodarowania terenu. 

Radny Wojciech Charyga zapytał,  czy nieruchomości  gruntowe o  których mowa w projekcie 

uchwały sąsiadują z gruntami będącymi własnością przedsiębiorcy, który planował wybudować na 

tym terenie pawilony handlowe. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć odpowiedział,  iż  działki  opisane  w  projekcie  uchwały  graniczą 

częściowo  z  działką  przedsiębiorcy  o  którym wspomniał  radny.  Ponadto  wyjaśnił,  iż  sprzedaż 

działek ujętych w projekcie nastąpi w drodze przetargu nieograniczonego do którego może każdy 

przystąpić. W związku z czym zwrócił się do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w przedłożonym 

kształcie.

Następnie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Bonifacy  Wojciechowski,  który poinformował,  iż 

sprawa  trwa już kilka kadencji.  Przypomniał, iż  właściciel zamierzał na tym terenie wybudować 

pawilony  handlowe,  co wiązałoby się  z  powstaniem zmorzonego  ruchu,  co  mogłoby  stwarzać 

utrudnienia dla  lokalnej społeczności.  W związku z czym zwrócił  się do radnych i  burmistrza  

o wstrzymanie inwestycji tego typu. 

Do powyższego odniósł się Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, iż w sytuacji gdy planowana 

inwestycja będzie spełniać wymogi określone w decyzji, wówczas będzie stanowić podstawę do 

wydania pozwolenia na budowę. Przypomniał o rozprawach sądowych z potencjalnym inwestorem 

jak  również  wypłaconym  odszkodowaniu  w  wys.  250  tys.  zł,  na  co  gmina  Staszów  mogłaby 

pozostawić środki w budżecie gminy z przeznaczeniem na inny cel. Na zakończenie zwrócił się do 

radnych  o  wstrzymanie  dyskusji  w  tym  temacie  do  czasu  określenia  zamierzeń  ze  strony 

przedsiębiorcy. 

Ponownie o zabranie głosu poprosił  radny Bonifacy Wojciechowski, który wniósł o  ponowną 

analizę  możliwość  zamiany  działek  w  lokalizacji  umożliwiającej  prowadzenie  działalności 

gospodarczej np. obrzeża miasta, strefa gospodarcza w Grzybowie.

4



Burmistrz Leszek Kopeć  odpowiedział,  iż były prowadzone rozmowy i  negocjacje w zakresie 

zamiany gruntów jednak kwotę, jaką zaproponował inwestor była zbyt wysoka, nie adekwatna do 

cen rynkowych. Zaznaczył, iż nie wyklucza podjęcia ponownych rozmów w tej sprawie. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/320/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 h

Pani  Agnieszka  Gilbert zapoznała  z  projektem  uchwały  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż 

nieruchomości  zabudowanej  stanowiącej  własność Gminy Staszów, w drodze ustnego przetargu 

nieograniczonego – projekt nr 312/20. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/321/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  radny  Jacek  Maruszewski, ponownie poruszył  sprawę 

podjęcia  działań  w  zakresie  uporządkowania  terenu  na  parkingu  za  budynkiem  PKS-u  przy 

staszowskiej obwodnicy. Radny zwrócił się do władz gminnych o podjęcie działań w poruszonej 

kwestii. 

Radny Zdzisław Brzyszcz  zgłosił  potrzebę  uporządkowania  terenu  zielonego  zlokalizowanego 

między ul. Polną a ul. Mickiewicza w Staszowie. 

Radny Tomasz  Otrębski  zwrócił  się  z  prośbą  o  przedstawienie  informacji  o  postępie  sprawy 

dotyczącej  ograniczenia  tonażu  pojazdów  o  rzeczywistej  masie  całkowitej  do  12  T na  drodze 

wojewódzkiej nr 764, odcinku Staszów – Połaniec.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odniósł  się  do  zapytania  radnego  Jacka 

Maruszewskiego  dotyczącego  informacji  w kwestii  uporządkowania  terenu  przy  obwodnicy  za 

PKS-em.  Poinformował,  iż  zgodnie z  kompetencją zostało  skierowane w tej  sprawie  pismo do 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach o pilne podjęcie działań dotyczących 

uporządkowania  przedmiotowego  terenu.  Ponadto  poinformował,  iż  w  miarę  możliwości  Straż 

Miejska w Staszowie monitoruje stan czystości na przedmiotowym terenie. Następnie odniósł się 

do  kwestii  zgłoszonej  przez  Zdzisława  Brzyszcza  dotyczącej  uporządkowania  terenu  zielonego 
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znajdującego się przy ul. Polnej a ul. Mickiewicza w Staszowie. Poinformował, iż przedmiotowy 

teren jest własnością prywatną, w związku z czym gmina nie ma prawnej możliwości zmuszenia 

właściciela  do  przykładowego  wykoszenia  terenu,  wyjątkiem byłaby  sytuacja  np.  zalegających 

śmieci na tym terenie co w tym przypadku nie ma miejsca. 

W zakresie  zapytania  radnego Tomasza  Otrębskiego  w kwestii  zniesienia  ograniczenia  tonażu 

pojazdów  o  rzeczywistej  masie  całkowitej  do  12  T  na  drodze  wojewódzkiej  nr  764,  odcinku 

Staszów  –  Połaniec  poinformował,  iż  Świętokrzyski  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  w  Kielcach 

planuje w I kwartale 2021 roku dokonanie kontrolnych pomiarów hałasu w celu weryfikacji czy 

rzeczywiste pomiary hałasu dopuszczają dopuszczalne wartości określone w przepisach. Następnie 

zapoznał  z   informacją  z  działalności  między  sesjami.  Na  zakończenie  złożył  radnym  

i mieszkańcom życzenia noworoczne.

 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie Beata Gajek - Dyl zapoznała z pismem, które 

w ostatnim czasie wpłynęło do Rady Miejskiej w Staszowie:

1. Pismo z dnia 30.12.2020 roku radnego Rady Miejskiej dot. wyjaśnień w zakresie naruszenia dóbr 

osobistych.

Ad. 6

Na zakończenie obrad sesji  Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie Beata Gajek - 

Dyl złożyła życzenia noworoczne, podziękowała za udział w sesji, po czym zamknęła jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:15 do godz: 13:30    

              

      Protokolant:                   Wiceprzewodnicząca 

      M. Janowska                          Rady Miejskiej w Staszowie    

                 ( - )  Beata Gajek - Dyl
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